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Aktivni na kulturnem podrotfu - V mesecu septembru je imela svojo prvo sejo
komisija za kulturo, prosveto, vzgojo in izobraževanje. Člani so razpravljali o
planu kulturnih dejavnosti za leto 1987 ter programu kulturnih prireditev do
konca letošnjega leta (podastitev Dneva republike, krajSi kulturni program ob
novoletnem srečanju starejših občanov, prodaja knjig po znižanib, cenah). V
prihodnjem letu bi kulturno dejavnost popestrili z raznimi razstavami. predava-
njl, razgovori z umetniki, ogled! kulturnih spomemkov in izleti. Pri organizira-
nju proslav bo komisija se naprej sodelovala z OŠ Tone Čufar in pevskim
zborom Metalke Clane sicer skrbita predvsem dva problema: pomanjkanje
ustreznega prostora in zainteresiranost krajanov za udeležbo na prireditvah,
vendar menijo. da ju bo možno rešiti s konkretnimi akcijami.

* * *

&tab CZ |a aktlvan - Sestat %e je 1. oktobra in razpravljal o kadrovaki
popolnitvi. Van) ]e imenovanih nekaj novih članov. Iz spiska nerazpore|enih
obveznlkov so evidentirall nafelnika NZ, namestnika in pomočn/ka

* * *

Otrocl lm«|o radl lutkovne Igrice - Dne 6. oktobra si je 40 otrok iz naie KS in
KS Kolodvor ogledalo lutkovno predstavo, ki jo je ob Tednu otroka organizi-
ralo DPM. Po igrici so se se malo posladkali in nato zadovoljno razšli.

* * *
S*|a svata potroinlkov nl blla sklapina - Člani bi se morall sestati 8. oktobra.
vendar sta na sestanek prišla le dva. Zato bo treba sejo ponoviti, saj se je
nabralo že kar nekaj zadev s področja pnstojnosti sveta potrošnikov. Člane
poztvamo. da svojo funkcijo opravljajo z vso resnostjo.

* * *

8vet sUnovalc*v KS (• krttiean - Na seji dne 14. oktrobra so delegatl
obravnavali gradivo za 3 sejo skupščine samoupravne stanovanjske skupno-
sti. Zanimalo jih je, all bo z reorganizacijo obiinskih samoupravnih stanovanj-
skih skupnosti v eno mestno SSS z enotami sploh racionalizirano delo doseda-
njih skupnosti s tega področja. ali pa gre morda spet le za golo seštevanje?!
Delegacija je dala strokovni sluzbi Stanovanjskega podjetja pobudo, naj pri-
pravi seznam investicijskih vzdrzevalnih del po hisah v nasi KS za prihodnje
leto. PravoCasno je treba opredelitl prioritetna popravlla In |lh nato izvajati po
sprejetem vrstnem redu, ki bo upostaval nujnost In pomembnost posameznih
vzdrzevalnih del.

* * *

3«*tala •• |e d*legacl|a SPIZ - Sestanek je imela 15. oktobra. Oelegati so
negodovali nad dejstvom, da strokovna služba poSilja v KS le eno samo
kompletno skupšfilnsko gradivo, ki je obiCajno še obSirno, z njim pa se lahko
vsi delegati seznanijo Sele na seji delegacije.

* * *

Evld«ntlran|e možnlh kandldatov - Koordlnacijski odbor za kadrovska vpra-
šanja in volitve pri SZDL se je sestal 16. oktobra. Evidentiral je nekaj možnih
kandidatov za predsednika. sekretarja. blagajnika in filane predsedstva ter 10
kandidatov za sodnike porotnike.

* * *

Kra|«vna organlzacl|a ZRVS )• ragiatriran« - Zdaj sa morajo rezervni vojaski
stareSine v nasi KS le se sestati, izmed sebe izvoliti predsednika in tajnika ter
narediti program dela. na katerega bo ta organizacija tvorno zaživela.

* * *

Dalagaclfa KS |* blla na oblaku - Delegacija iz naie KS je obiskala DO Teksil.
kjer so se njenl predstavnikl seznanili z delom in nadaljnjim razvojem te
orgamzacije zdruzenega dela. Naši predstavniki so nato orisali delo v krajevni
skupnosti in poudarili, da je obojestransko medsebojno poznavanje porok za
plodnejše delovanje in tesnejio povezovanje v vseh področjih družbenega
žlvljenja v KS.

* * *

Zbirani« denarne pomoil za nakup ratunalnikov - Organizacijam združe-
nega dela smo iz KS poslali dopis, v katerem smo jih prosili za linančno pomoč
pri nakupu 4 računalnikov, ki ]ih bo pn svojem delu s pridom uporabljal
računalniški krožek na Oš Toneta Čufarja.
Skuptčina komunalne skupnostl l|ubljanaklh občln- Svojo 7. sejo bo Imela
28. oktobra. Še prej pa moramo v KS izvesti sejo konference delegacij. Doslej
smo vedno imeli težave s sklepčnostjo konference, saj se delegati iz združe-
nega dela ne udeležujejo njenih sej. Komunalna dejavnost pa je prav gotovo
zelo pomembno področje. ki ga moramo obravnavati z vso rosnostjo. Zato
pozivamo delegate iz združenega dela, da se vestno udeležujejo sej konfe-
rence delegacij za delegiranje delegata za sejo skupščine komunalne skupno-
sti. Na predvideni sejl bo konferenca delegacij obravnavala izredno obširno
gradivo: plan komunalne skupnosti za srednjeročno obdobje 1986-1990 >n
osnutek plana za prihodnje leto.
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